
Protokoll
Fiirt vid Jamj0 viigars samfiillighetsftirenings irsstiimma torsdagen den 28 mars 2019 kI.18.30
i EFS-kyrkans ftirsamlingslokal, Kvarnlyckevtigen 5, Jamj 6.

Niirvarande: se bilaga.

I
Stiimmans iippnande
Av Liinsstyrelsen Blekinge liin utsedd Syssloman Tomie Gullin dppnade mdtet och hiilsade
alla viilkomna till samftillishetens 53:e mdte.

s2
Val av ordftirande ftir stflmman
Till ordftirande valdes Tomie Gullin.

t_3.
Val av sekreterare fiir stiimman.
Till sekreterare valdes Jcirsen Walter.

u
Val av 2 st protokolljusterare fiir stiimman.
Till protokolljusterare valdes Kenth Nyqvist och Christer Johansson.

$5
Protokollets justering
Tillgtingligt ftjr medlemmama senast 14 dagar efter mritet $ 19. Senast torsdagen den 11 april
2019.

re
Faststiillande av dagordning.
Dagordning filr sttimman ftiredrogs och godkiindes.

$_z
Stiimmans behiiriga utlysande.
Stiimman godktinde att stiimmans behririga utlysande utlysts i behdrig ordning.

$_&
Nlirvarolista med namn och fastighetsbeteckning.
Niirvarande fastighetsdgarc pA stiimman skrev p6. Rdstkort delades ut diir grdn ftirg st6r ftir 1
fastighet, 1 iigare och ger 2 podngvid rostning. Rod ftirg, I fastighet, 2 dgarc ger 1+1 poiing.
Debiteringsliingd framlagd.

s. e.
Stiimmobeslut enligt $ 18. En fastighet en riist.
Stiimman godkiinde detta.

$  10 .
Sysslomans beriittelse fiir det gingna iret.
Tomie Gullin liiste upp verksamhetsberiittelse ftir 2018.



$  1 1 .
Revisorernas beriittelse fiir det gingna iret samt faststiillande av balans och
resultatriikning.
Revisorerna Stig Mattisson och Inga-May Petterssons (2010 6rs valda revisorer) beriittelse
liistes upp ftir stiimman av Tomie Gullin. Faststiillande av balans och resultatriikning som
godktindes av stiimman.

$  12 .
Friga angflende ansvarsfrihet fiir ftireningens fiiretriidare (Liinsstyrelsens syssloman)
Stiimman beslutade om ansvarsfrihet ft)r verksamhetsaret 2018.

$  1 3 .
Inkommande motioner.
Inga motioner har inkommit.

$  14 .
Granskning av fiireningens fiiretriidares (Liinsstyrelsens syssloman) fiirslag.
Utciver det l<ipande arbetet med vara vagar redogjorde Tomie Gullin Atgairder att utftiras eller
pibdrjas under arbetsaret 2019. Reparation av potthil, mindre lokala asfaltsbelaggningar pi
vissa viigar, behov av toppbeltiggningar pi hel eller del av gata samt reparera skador runt
brunnar, trottoarer vars yta och fogar behdver tiitas ftir att hilla ogriis borta. Faststiilldes iiven
detta ar att fastighetstigarna ska hilla sin tomtgriins fri fran ogrds. Dessutom tir vi tvungna atl
ogrdsbekiimpa mekaniskt och kemiskt med ogrdsdttika/pelargonsyra (biologiskt nedbrytbart)
liings med trottoarkanter m.m. Arbetet utftirs i ftrebyggande syfte och som ldpande underhill.
Tdmma dagvattenbrunnar 1 ggr/Fr eller efter behov. Sysslomannen redog<ir att flera gator
behriver asfalteras men att pengarna inte rticker till.

$  1s .
Besluta om arvoden.
Giillande arvoden niir styrelse har tillsatts utgar enligt Karlskrona kommuns regler godkiindes
av sttimman.

$  16 .
Besluta efter granskning av sysslomannens fiirslag till ofiiriindrad eller hOgre
utdebitering.
Tre ft)rslag till utdebiteringsavgift lades fram under m6tet: nuvarande debitering pi 800 kriar,
900 kr/ar samt 1000 kr/ar. Stamman beslutade om fortsatt 800 k per 6r och andel.
Omrdstningen slutade med 54 poting ftir 800, 12 podng ftir 900 kr/ar och 1000 kr/er fanns det
inga rOster kvar flor. M<itet beslutade enligt stadgarna om att inbetalningskort skickas ut under
maj manad med ftirfallodag den sista juni. Mcitet antog budgeten i sin helhet ang6ende utgift
och inkomststat enligt beslutad utdebitering.

$  17 .
Val (vid bildad styrelse)av 3 ordinarie styrelseledamiiter (2ir) till irsmiitet 2021och2
ordinarie styrelseledamiiter (1 n$ ($6) till irsmiitet 2020.
Di inga ftirslag inkommit eller nigon pi stiimman vill ingi i den tilltrinkta styrelsen fortsiitter
Tomie Gullin som Syssloman fram tills iindring sker. Vid inkommet ftirslag till
valberedningen kallar Sysslomannen till ftireninssmdte.



Q  1 8 .
Val (vid bildad styrelse)av styrelsesuppleanter (lnr) ($6) till irsmdtet2L2L.
Se paragraf 17.

$ le.
Val (vid bildad styrelse) av styrelseordfiirande (lir) (96) till irsmiitet 2020.
Se paragraf 17.

$ 20.
Val (vid bildad styrelse) av 1 revisor Q hr) titt irsmiitet202l och 1 revisor (lir) till
irsmiitet 2020 samt I revisorsuppleant (1 nr) intill irsm6tet2020.
Se paragraf 17.

$  2 1 .
Val av valberedning 3-5 pers. (1 ir) enligt stadgarna S 16 till irsmiitet 2020.
Jimmy Svensson som tyviirr inte kunde delta under mdtet har framftirt atlhankan tiinkas
fortsatta ett 6r till med Sysslomannens samt mritesdeltagarnas hjalp.

g 22.
Redovisning av iindrade andelstal.
Oftriindrat ca.I25 6 andelar.

$ 23.
Overenskommelser/avtal under 2018.
Tomie Gullin redogjorde ftir arets sndrQjning. Fdreningen har ett avtal med Rolands Grus AB
ft)r att skdta sndplogning och sandning ftir tiden 2018-11-01 fram till20lg-04-15 med samma
villkor som bestiimts tidigare. Vidare informerar Tomie Gullin att medlem som tycker att det
finns problem i viigfrigor skall alltid kiinna sig viilkommen att viinda sig till ftireningens
ftiretrddare bl.a. vid vintertid prata med de som skriter plogningen fitr att om mcijligrfi sina
problem belysta och om mdjligt utredda si langt som det rir praktiskt och ekonomiskt mdjligt.

Q 24.
Ovriga frflgor. Planerade behov fiir iret och tre ir framflt.
Utdver det ldpande arbetet med vira vdgar informerades om prioriterade itg?irder att utftiras
under aret och tre 6r framit: Sandsugning av dagvattenbrunnar, miirka dverg6ngssttillen,
parkeringsrutor och gupp. Aktuella vagar som iir i behov av asfaltering tir del av Villaviigen,
Backvtigen (s6dra), del av Hammarbyviigen, Sofieborgsviigens trottoar samt minga gatori
detta omride. Det finns mdngavdgar och trottoarer som tir i behov av asfaltering i byn,
exempelvis Sparuvtigen och Trastviigen. 0nskem6l och behov attasfaltera
Skogshuggareviigen och Jiigmiistareviigen. Ovriga itgzirder i takt med behov och
kostnadstiickning. Uppslag frin drsmdtet efterlyses! Giirna i kombination med
trafiksiikerhetsfiirbiittrande Atgiirder som kan vara extra bidragsberiittigade. PA Jamjds
hemsida wwwjamjo.se kommer information giillande samftilligheten att ldggas ut vid behov.

Under 6wiga frigor togs frigor upp om sliickt belysning, Tomie Gullin informerade att vid
kontakt med kommunens felanmiilan ange stolpens miirkning. Onskemil om fler 30-striickor
men Tomie sa att det inte iir aktuellt dtiremot kommer grundhastigheten iindras fren 50 till40
km/h framdver. Klagomil pi vdgbulorna pA lndustriviigen. Onskem&l om ftirre togs upp.
Vidare initation kring felparkerare vid Virdcentralen. Parkering sker mot trafiken och pi



giiset i kurvan. Tomie rider att kontaktra kommunen och klaga. Fortsatt dnskemil om hyvling
sarnt asfaltering av viindplanen p& Orrabergsviigen. Pipekande kring det olampligai att
loende p& Ljungvagen inte har utfarten kvar till ValLnovrigens tvtirivtig. Tomie htinvisar till
beslut i kommunfullmeikige. Avslufiringsvis en dnskan att den hiitska rui-ttitg".r under
stifunmorna l[ggs ner och att ett vuxet beteende iir dnskvdrt framfiirdes av Klas Ljungberg.
Sysslomannen sa att alla ska se det som virt intesse att tillsammans komma fram till de biista
lOsningarna ftir vira vagar

$ 2s.
Avslutning
Ordftirande tackade fiir visat intresse och avslutade mdtet sarnt inbjdd till kaffe och kaka.

Justeras


